
Dato: 
15. marts 2005 
 
Tidspunkt: 
18:30 
 
Sted: 
Engholmhallen 
 
Dagsorden: 
Ordinær generalforsamling 
 
 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning. 
3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab. 
4. Planer for næste års aktiviteter. 
5. Budget for næste sæson. 
6. Fastsættelse af næste sæsons kontingent. 
7. Behandling af indkomne forslag. 
8. Valg til bestyrelse og udvalg 
Ole Holbæk er på valg og modtager genvalg 
Finn Thomsen er ikke på valg, men da Finn desværre fraflytter kommunen, ønsker han at udtræde af bestyrelsen ved denne 
generalforsamlig. Claus Hjerrild er villig til at stille op for 1 år 
Karsten Amdi er på valg og modtager genvalg. 
9. Eventuelt 
---- 
 
Forslag der ønskes behandlet, skal være formanden i hænde senest 8 dage før generalforsamlingen. 



 

     Allerød d. 28.3.2005.  

 

 

 

 

Referat af generalforsamling  i Volleyballafdelingen d. 15.3.2005 i mødelokalet, 

Engholmhallen. 
 

Formanden Ole Holbæk bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent. 

 

Som dirigent blev valgt Aage Bliddal. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

 

Beretning blev fremlagt af Ole Holbæk. Den skriftlige beretning var udsendt til alle medlemmer 

forinden generalforsamling. Den er vedlagt referatet. I den mundtlige beretning fremhævede Ole 

væsentlige punkter for det forløbne år specielt de flotte sportslige resultater og beskrev, hvilke 

konsekvenser evt. oprykning for holdene kunne få.  Beretningen blev taget til efterretning. 

 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab. 

 

Dette blev fremlagt af Johnny Selvig. Det fremviste et overskud på 2.637  kr. mod et budgetteret 

underskud på 4.070 kr. Dette skyldes, at der var modtaget 6.000 kr. fra LUI’s Venner. Formuen 

udgør 27.308 kr. mod 24.671 kr. ultimo 2003. Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Planer for næste års aktiviteter. 

 

Disse fremgår af formandens beretning. Specielt er der ønske om at få etableret en 

ungdomsafdeling. Alt tyder på, at der langt om længe vil blive bygget en  Hal-2 i forbindelse med 

Lyngehallen i 2007-08  

 

5. Budget for 2004. 
 

Budgettet for 2005 udviser et underskud på 1.336 kr. Der her taget højde for dameholdet oprykning 

til 1. division, og der er indregnet forventet kontingentforhøjelse samt tilskud fra LUI’s Venner. 

Budget blev godkendt 

 

6. Fastsættelse af næste sæsons kontingent. 

 

Bestyrelsen foreslog forhøjet kontingent for senior med 100 kr., for mix med 50 kr. og uændret for 

Ungdom. Tove foreslog, at kontingent for mix blev bibeholdt, da udgiftsforhøjelsen lå hos 

seniorholdene. Der fremkom en diskussion om, i hvilket omfang der skule vises solidaritet, så alle 

holdene bidrog til udgifterne, eller der skulle sker en mere markant differentiering, således at 

de”dyre hold” bar en større del af udgifterne. Der blev gjort opmærksom på, at selv om 

seniorholdene var udgiftsmæssige tunge, bekostede spillerne selv al transport af egen lomme. Der 



blev opfordret til, at divisionsholdet selv forsøgte at skaffe sponsorer til holdet. Der er tidligere 

produceret salgsmateriale, som fortsat er anvendeligt. Aage opfordrede alle, til at skaffe 

boldsponsorer hos de firmaer, man har kontakt med. Bestyrelsens forslag til kontingent blev 

vedtaget. 

 

7. Behandling af indkomne forslag. 

 

Der var ingen indkomne forslag. 

 

8. Valg til bestyrelse & udvalg. 

 

Ole Holbæk blev genvalgt som formand, og Karsten Amdi blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 

Som nyt bestyrelsesmedlem blev valgt Claus Hjerrild. Foruden ovennævnte består bestyrelsen af 

kasserer Johnny Selvig. Finn Thomsen udtrådte af bestyrelsen efter mange års virke her, da han 

flytter til Gilleleje, og han fik af klubben overrakt en gave. 

 

De bestående udvalgsmedlemmer blev genvalgt. I det omfang, der er behov herfor, må udvalgene 

supplere sig selv. 

 

9. Eventuelt. 

 

Medlemmerne blev opfordret til at melde sig til klubfest 9. april i forbindelse med sidste 

turneringsdag. 

 

Søren opfordrede til, at klubben gjorde en indsats for at få etableret en beachvolleybane et eller 

andet sted i kommunen. Ole vil drøfte det nærmere med Kai Ravn hos kommunen. 

 

Til afslutning rettede Ole en tak til sponsorer og samarbejdspartnere. Endvidere lød der en tak til 

dirigenten. 

 

Finn Thomsen. 

referent 

 

 

Aage Bliddal    Ole Holbæk 

dirigent    formand 

 


